
Pavel Skála - Katedra výchovné dramatiky (KVD)

	 Je mi 38 let, v současné době studuji doktorský program na katedře výchovné 
dramatiky. Své studium na katedře jsem začal  bakalářským programem a pokračoval jsem 
magisterským, po jehož ukončení jsem nastoupil právě do zmíněného doktorského 
programu. Za dobu svého studia jsem byl součástí mnoha projektů, a to i mezikatederních. 
Dovolím si zmínit SGS D.A.V.I.D.A. – projekt do kterého se zapojili studenti katedry 
scénografie, alterny, výchovné dramatiky ale i studenti z FAMU a VŠE. Právě takové projekty 
jsou pro naši školu klíčové a důležité, jelikož nás učí spolupracovat, učí nás diskutovat a 
řešit problémy společně. Nahlížet na dané projekty z různých úhlů pohledu, což nás všechny 
posouvá zase mnohem dál a to nejen ve svých oborech. 

	 V senátu bych chtěl prosazovat právě větší spolupráci mezi katedrami, hledání 
možností dalšího a dalšího propojování. A tím i ukazovat na fakt, že na naší škole není 
malých kateder. Možná jen nevíme o tom, co která katedra přesně dělá. A to by se mělo 
změnit.


